
 
PROTOKÓŁ 

XXXVI sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 28 października 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  
 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.40 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Wójt Gminy Bieliny – Sławomir Kopacz, Skarbnik 

Gminy Bieliny - Emilia Bąk, Radny Gminy Bieliny -  Henryk Durlej. Pozostali radni 

uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych środków komunikacji.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 września 2021 

roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2021 rok 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania Przebudowa przejścia dla 

pieszych na drodze powiatowej 0325T Bieliny Poduchowne - Makoszyn 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Bieliny w roku szkolnym 

2020/2021 

10. Przedstawienie informacji przez Wójta Gminy Bieliny na temat oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych 

11. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Bieliny na temat 

oświadczeń majątkowych radnych Gminy Bieliny 

12. Pytania/Odpowiedzi 

13. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 



głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 



Pan Radny Jerzy Bęben z przyczyn technicznych nie mógł oddać głosu. 

Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może oddać głos za 

podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem porządku obrad. 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 

głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 
września 2021 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXXV/2021 z dnia 30 września 2021 roku. Nikt nie 

wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XXXV/2021 z dnia 30 września 2021 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXXV z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 września 2021 
roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Radny Jerzy Bęben z przyczyn technicznych nie mógł oddać głosu. 

Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może oddać głos za 

podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem protokołu Nr XXXV/2021 z dnia 30 września 2021 roku. 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik głosowania 

imiennego. Protokół Nr XXXV/2021 z dnia 30 września 2021 roku  został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od  30 września 2021 roku: 
2 października – wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Bieliny uczestniczyliśmy  

w spotkaniu zorganizowanym przez zespół Makoszanki.  

8 października – odbyła się rada naukowa Parku 

11 października - w Filharmonii Świętokrzyskiej odbyło się podsumowanie konkursu 

Anioł dobroci 

12 października -  odbyło się walne spotkanie Lokalnej Organizacji Turystycznej Góry 

Świętokrzyskie  

18 października – odbyło się uroczyste otwarcie budynku w którym mieści się remiza 

strażacka, ale też Filia Centrum Tradycji Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w 

Hucie Nowej  

19 października – została przeprowadzona  kontrola dotacji, którą otrzymaliśmy na 

przebudowę budynku w Hucie Nowej. Kontrola jest bez uwag. 

- w Urzędzie Wojewódzkim podpisaliśmy z Panem Wojewodą Zbigniewem 

Koniuszem umowę na dofinansowanie t.z. likwidacji białych plam komunikacyjnych. 

Zwiększamy dzięki temu ilość kursów na trasie Porąbki – Bieliny. 

21 października – odbyło się  szkolenie obronne zorganizowane dla wójtów, 

burmistrzów, prezydentów starostów województwa świętokrzyskiego  



22 października – odbyło się spotkanie dotyczące funkcjonowania sieci 

energetycznych na terenie gminy. Spotkanie było zorganizowane przez Dyrekcję 

Oddziału Kieleckiego, Dyrekcję Oddziału Skarżyskiego. Dyskutowaliśmy m. in. na 

temat planowanych inwestycji w obrębie rejonu, ale również to co dotyczy naszej  

gminy poruszaliśmy też kwestie instalacji konsumenckich fotowoltaicznych, ponieważ 

jest problem związany z funkcjonowaniem sieci energetycznych w zakresie 

przyjmowania i magazynowania energii wyprodukowanej z instalacji konsumenckich. 

Problem jest znany w zakładzie energetycznym, problem ogólnopolski. Trwają w tej 

chwili prace legislacyjne nad możliwościami rozwiązania tego problemu. Tego 

problemu nie da się rozwiązać w taki sposób, że te instalacje rzeczywiście cały czas 

jak pracują będą mogły wprowadzać energię wyprodukowaną do sieci. Sam zgłosiłem 

temat magazynów energii. Zakład Energetyczny na tym etapie nie ma w programie 

budowy dużych sieciowych magazynów energii, chyba, że legislacja pójdzie w tym 

kierunku, że mogłoby to się zadziać. Natomiast mają być uruchomione programy, które 

będą dotować montaż magazynów energii. Stan sieci energetycznych  po tym 

spotkaniu oficjalnie wiemy, że jeśli będzie się zwiększała ilość instalacji 

fotowoltaicznych to coraz częściej może się zdarzyć, że one będą wchodzić w stan 

awaryjny i nie będą wprowadzać wyprodukowanej energii do sieci,  bo  sieci 

energetyczne nie będą w stanie tego przyjąć. Stąd też bardzo ważne jest, aby właśnie 

dyskutować i szukać jakiegoś rozwiązania, które umożliwiłoby dalszy montaż 

instalacji fotowoltaicznych, ale też w taki sposób, żeby one mogły pracować w sposób 

efektywny. Wydaje się tutaj, że takim rozwiązaniem mogą być magazyny energii. 

Oczywiście będzie trwała dyskusja na temat tego, czy to  mają być magazyny energii 

na przykład takie sieciowe, czy to będą magazyny energii grupowe  na poziomie  

obszarów czy też indywidualne przy poszczególnych instalacjach fotowoltaicznych. 

24 października – na Świętym Krzyżu odbyły się uroczystości poświęcenia krzyża 

morowego. 

25 października -  został rozstrzygnięty pierwszy nabór funduszy inwestycji  

strategicznych. W ramach tego pierwszego naboru Gmina Bieliny pozyskała 

bardzo dużą dotacje to jest ponad 8 000 000 zł. Dofinansowanie na poziomie 95%. 

Dofinansowanie do budowy sieci kanalizacyjnej na południowej części gminy. 

Bardzo konsekwentnie szukamy możliwości sfinansowania inwestycji, która jest 

niezwykle kosztowna, czyli budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Górki 

Napękowskie, Napęków, Belno, Makoszyn i Lechów. Mamy środki pozyskane z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego, ale te 

pieniądze mogłyby być przeznaczone na odcinki sieci, które są w aglomeracji, czyli 

tam gdzie na kilometrze budowanej sieci jest przynajmniej 90 mieszkańców.  W 

przypadku, gdzie na kilometrze budowanej sieci nie ma 90 mieszkańców inwestycja 

nie może być finansowana środkami unijnymi, ponieważ takie są zasady 

wydatkowania środków unijnych z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Od wielu już lat działamy w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich to jest 11 

gminny skupionych wokół pasma łysogórskiego. 

Mamy  bardzo ambitny projekt budowy ścieżek rowerowych. Jest to kolejny obszar, 

który chcielibyśmy realizować i na pewno poprawiłoby to atrakcyjność naszego całego 

obszaru. Oczywiście zdajemy sobie sprawę, że budowa tych ścieżek będzie musiała 

być realizowana w kilku etapach. W tej chwili w ramach Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich przygotowujemy program funkcjonalno-użytkowy na realizację 



takiego przedsięwzięcia. Złożyliśmy  wniosek do Funduszu Inwestycji Strategicznych. 

Pozyskaliśmy 20 000 000 zł to jest też 95% dofinansowania. 

26 października – odbyło się  kolejne spotkanie dotyczące funduszy inwestycji 

strategicznych. Spotkanie podsumowywało pierwszy nabór i  była dyskusja na temat 

decyzji, które w ramach tego pierwszego naboru były podejmowane.  Jest też 

informacja, że jeszcze w listopadzie zostanie ogłoszony drugi nabór w ramach 

funduszu inwestycji strategicznych. Oczywiście  będziemy się przygotowywać do 

złożenia wniosków w ramach drugiego naboru i to zarówno przez gminę jak i 

przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich. 

Jesteśmy na końcowym etapie, jeśli chodzi o realizację inwestycji związanej z 

ujęciem wody w Porąbkach. Mamy już wszystkie pozwolenia z pozwoleniem na 

użytkowanie. W tej chwili woda z ujęcia wody w Porąbkach płynie już do 

miejscowości Porąbki, Kakonin, Bieliny Podlesie, Dalianka, Huta Podłysica, Huta 

Nowa, Huta Stara, Huta Szklana część ulicy Żeromskiego w Bielinach. 

26 października- ogłoszono wyniki XVII edycji Rankingu Samorządów 

organizowanego przez "Rzeczpospolitą". W kategorii gmin wiejskich gmina Bieliny 

uplasowała się na 2 miejscu w województwie świętokrzyskim i 12 miejscu w kraju. 

 

 Radny Pan Dariusz Sala z przyczyn osobistych opuścił obrady sesji rady gminy 

Bieliny. 

 

 Radny Pan Marek Brożyna podziękował w swoim imieniu i mieszkańców za 

realizacje inwestycji związanej ze studnią w Porąbkach.  

Radny Pan Krzysztof Pawlik również dołączył się do podziękowań radnego Pana 

Marka Brożyny.  

5.Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2021 rok 

Pan Wójt omówił jednocześnie  zmiany w budżecie i zmiany w wieloletniej 

prognozie finansowej. 
Szanowni państwo,  jeśli chodzi o załącznik nr 1, czyli dochody budżetu gminy 

zmniejszamy  dochody na ten rok. Zmniejszamy je w zakresie wydatków dotyczących 

inwestycji. Głównie inwestycji drogowych. 

 Nasz wniosek na przebudowę drogi łączącej Czaplów z Lechowem był na 

pierwszym miejscu listy rezerwowej i wszedł na listę podstawową. Pozyskaliśmy 

ponad 4 000 000 zł z budżetu państwa na przebudowę drogi. Mamy przyznane 

dofinansowanie na przebudowę drogi w Belnie. Jesteśmy na etapie ogłaszania obu 

przetargów. Pieniądze  mieliśmy wprowadzone już do budżetu, ale w związku 

z tym, że będziemy realizować te inwestycje w przyszłym roku to zdejmujemy to 

z tegorocznego budżetu, przesuwamy na rok następny. W tym roku chcielibyśmy 

rozstrzygnąć postępowania przetargowe, podpisać umowy z wykonawcą. 

Wprowadzamy po stronie dochodowej środki w kwocie 45 198 zł na dopłaty do 

przewozów autobusowych. 

Zdejmujemy też 500 000 zł środków, które były wprowadzone na początku 

roku i po stronie wydatkowej. 



Po stronie wydatkowej wprowadzamy kwotę 116 000 zł na dokumentację 

przebudowy  zjazdu z drogi wojewódzkiej na początku Bielin od strony Woli Jachowej. 

Chcemy zaprojektować zjazd z drogi wojewódzkiej na działki, które biegną od strony  

ul. Batalionów Chłopskich. 

90 000 zł przedłużamy spłatę  pożyczki Towarzystwu Przyjaciół Bielin. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2021-2040 

Pan Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł 

oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może 

oddać głos za podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz nieobecny 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Uchwała Nr XXXVI/268/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2021-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 2021 

rok  

Pan Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł 

oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może 

oddać głos za podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2021 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz nieobecny 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXVI/269/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 

2021 rok  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania 
Przebudowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 0325T Bieliny 
Poduchowne - Makoszyn 

 

Pan Wójt powiedział m.in.: Szanowni państwo w ramach funduszu dróg 

samorządowych jest wyodrębniony komponent pozwalający na przebudowę przejść dla 

pieszych i  skierowany jest do przebudowy dla pieszych na drogach powiatowych bądź 



też gminnych.  Po przeanalizowaniu naszych punktów, obiektów doszliśmy do wniosku, 

że spróbujemy zobaczyć jak ten projekt będzie się sprawdzał w naszych realiach w 

oparciu o przebudowę jednego takiego przejścia dla pieszych. Zgłosiliśmy  do Powiatu, 

żeby wspólnie zrealizować to na drodze powiatowej Bieliny – Makoszyn  tutaj przy 

urzędzie, przy szkole, jest bank, ośrodek zdrowia, więc ten ruch tutaj jest najbardziej 

intensywny. Skąd też taki wniosek wspólnie z Powiatem został złożony do 

Urzędu Wojewódzkiego. Wniosek dostał dofinansowanie i wkład własny do tego 

projektu będzie po 50% Powiat i 50% gmina. Jaki będzie rzeczywiście ten wkład własny 

to wykaże postępowanie przetargowe, na tym etapie to wsparcie dla Powiatu wynosiłoby 

25 000 zł. 

Radna Pani Elżbieta Bernat przekazała  uwagi ze strony mieszkańców ul. Podlesia 

odnośnie wyjazd z ul. Granicznej  na ul. Kielecką.  

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma jeszcze konkretnej informacji. Pierwsza wersja 

była taka, że mamy pracować nad budową ronda, ale żeby wybudować rondo to 

należałoby pozyskać grunt, ponieważ rondo musi mieć odpowiedni teren do 

wybudowania. Kwestia ronda prawdopodobnie byłaby najbezpieczniejszym 

rozwiązaniem. Natomiast ze względów logistycznych nie do przeprowadzenia 

przynajmniej na tym etapie, na którym jesteśmy. Drugim rozwiązaniem, które było 

proponowane jest wyniesione skrzyżowanie, czyli jest to pewnego rodzaju próg 

zwalniający. Mamy już informację i uwagi ze strony mieszkańców jakim utrudnieniem 

są  studzienki kanalizacyjne, które są w drodze wojewódzkiej, więc przy tak bliskiej 

zabudowie na ul. Żeromskiego i tutaj początek ul. Kieleckiej wybudowanie takiego 

wyniesionego skrzyżowania zdajemy sobie sprawę, że jest to nie do przeprowadzenia. 

Ostatecznie Komisja Bezpieczeństwa podjęła decyzję po naszych dyskusjach, 

argumentach o tym, że jest możliwość, czy wskazane byłoby zbudowanie sygnalizacji 

świetlnej, która by na tej drodze kierowała ruchem. Będziemy  w oparciu o to 

współpracować i będę też Państwa o tym informował. Gmina przygotowałaby 

dokumentację techniczną pod budowę  tej sygnalizacji świetlnej, a chcielibyśmy żeby 

samo wykonanie leżało po stronie Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, bo to 

jest droga wojewódzka. Drugie takie skrzyżowanie, nad którym też dyskutujemy  to jest 

skrzyżowanie w Hucie Nowej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na realizacje zadania Przebudowa przejścia dla pieszych na drodze 

powiatowej 0325T Bieliny Poduchowne – Makoszyn. 

Pan Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł 

oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może 

oddać głos za podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania Przebudowa przejścia dla 

pieszych na drodze powiatowej 0325T Bieliny Poduchowne – Makoszyn. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania Przebudowa przejścia dla 
pieszych na drodze powiatowej 0325T Bieliny Poduchowne - Makoszyn 



jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz nieobecny 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXVI/270/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego na realizacje zadania Przebudowa przejścia dla pieszych na 



drodze powiatowej 0325T Bieliny Poduchowne - Makoszyn  została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia 
dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

 

Pan Wójt powiedział, że sukcesywnie zmieniamy kategorie dróg, które są na 

terenie gminy. Każdego roku staramy się bądź to realizować już fizycznie, bądź też 

pozyskiwać środki zewnętrzne i rozpoczynać proces przygotowania inwestycji, 

projektowania przebudowy dróg gminnych. Podchodzimy do kolejnych odcinków 

dróg, które są drogami wewnętrznymi. Zrobiliśmy taką analizę, przegląd tych dróg 

wewnętrznych, które gdzieś tam na terenie gminy jeszcze się znajdują i nie mają 

kategorii drogi gminnej. Wiemy że wiele programów, które pozwalają na 

pozyskanie dofinansowania jest skierowany właśnie do kategorii dróg gminnych, 

nie do kategorii dróg wewnętrznych. Stąd też propozycja, abyśmy kolejne drogi 

zaliczyli do kategorii dróg gminnych. Mamy tutaj drogę w Hucie Szklanej w 

kierunku Jodłowego Dworu, druga droga Belno - Bór, trzecia Lechów-  Łazy, 

czwarta droga Lechów -  Stara Wieś. Jest to takie  działanie na zasadzie 

przekształcania dróg wewnętrznych między innymi żeby szukać środków 

zewnętrznych na ewentualne w przyszłości realizacje. Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia ich przebiegu  

Pan Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł 

oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może 

oddać głos za podniesieniem ręki.  

Jerzy Bęben Radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem projektu uchwały Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz nieobecny 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXXVI/271/21 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Bieliny w roku 
szkolnym 2020/2021 

Pan Wójt przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych gminy 

Bieliny w roku szkolnym 2020/2021 

 

10. Przedstawienie informacji przez Wójta Gminy Bieliny na temat 
oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników 
jednostek organizacyjnych 

 



Pan Wójt przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych 

pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

11. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Bieliny na temat oświadczeń majątkowych radnych Gminy Bieliny 

Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny  przedstawił informację 

na temat oświadczeń majątkowych radnych Gminy Bieliny 

 

12. Pytania/Odpowiedzi 

Pan Wójt przekazał informację na temat Bielińskiego Bonu Żłobkowego. 

13. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.00. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

 

Agnieszka Kwiatek …………………………………………………. 

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 

 
 

 

 

 


